

Title (en)  
Refrigerated shelf and display module therefor

Title (de)  
Kühlregal und Präsentationsmodul hierfür

Title (fr)  
Étagère réfrigérée et module d'affichage pour cette étagère

Publication  
**EP 0943272 A2 19990922 (DE)**

Application  
**EP 99104995 A 19990312**

Priority  
DE 29804825 U 19980318

Abstract (en)  
A shelf structure to hold and display chilled merchandise, especially in supermarkets and food stores, has modular boxes (7) at an upper edge and especially an upper closure wall (6) of the shelf section (2). The sides of the module boxes (7), towards the front of the chilled shelf (1), have at least one transparent display advertisement (13) in a pref. transparent holder (12), illuminated by the lighting over the modular boxes (7). The carrier (12) is two "Plexiglas" (RTM; acrylic glass) plates, with the printed display advertisement (13) between them, as a continuous strip moved by an electromotor.

Abstract (de)  
Die Erfindung bezieht sich auf Kühlregal (1) zur Präsentation und Lagerung wärmeempfindlicher Waren, insbesondere von Lebensmitteln, in Supermärkten, Einzelhandelsgeschäften oder dergleichen mit einem gekühlten Regalabschnitt zur Aufnahme der Waren. Am oberen Rand des Kühlregals befinden sich Modulkästen (7), welche auf der der Vorderseite des Kühlregals zugewandten Seite jeweils wenigstens einen Plasmabildschirm (12) und/oder eine vorzugsweise auf einen transparenten Träger (12) angebrachte transparente Werbeabbildung (13) aufweisen, die über in den Modulkästen (7) vorgesehene Lichtquelle (14) beleuchtet wird. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47F 3/00**; **A47F 3/04**; **G09F 15/00**

IPC 8 full level  
**A47F 3/00** (2006.01); **A47F 3/04** (2006.01); **G09F 13/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47F 3/001** (2013.01); **A47F 3/0452** (2013.01); **A47F 3/0482** (2013.01); **G09F 13/04** (2013.01)

Cited by  
EP1128344A3; NL1013841C2; FR2820296A1; ES2242459A1; US6618972B2; US7234257B2; WO03015040A1; US6748684B1; US9572436B2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR LI

DOCDB simple family (publication)  
**DE 29804825 U1 19980604**; EP 0943272 A2 19990922; EP 0943272 A3 20000920

DOCDB simple family (application)  
**DE 29804825 U 19980318**; EP 99104995 A 19990312